



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

اللجنة التنفيذية

EX/277/A.1.rev.2

24 كانون الثاني / يناير 2018

الدورة 277 (الاستثنائية) للجنة التنفيذية

(جنيف، 3 - 4 شباط / فبراير 2018)

جدول الأعمال التفصيلي الأولي

1. تقديم الأعضاء الجدد
2. إقرار جدول الأعمال
3. الموافقة على المحاضر الموجزة للدورة 276، المعقودة في سانت بطرسبرغ، روسيا الاتحادية، أيام 12 ، 13 و 17 تشرين الأول/أكتوبر 2017 (EX/276/SR)
4. لمحة عامة عن الاتحاد البرلماني الدولي مقدم من الأمين العام
استراتيجية الاتحاد البرلماني الدولي للفترة 2017-2021: التنفيذ؛ التحديات والفرص؛ وتحقيق العضوية العالمية (EX/277/4-P.1)
5. منظور خارجي للمنظمة يقدمه آلان ستوغا (مستشار الشركة، رئيس شركة زيمي للاتصالات)، باتريك نواك (المدير التنفيذي) ومادالينا كامبيوني (رئيس مجلس الإدارة)، المستقبل العالمي
6. رؤية رئيس الاتحاد البرلماني الدولي للمنظمة
7. تعديلات على النظام الأساسي والقواعد (CL/202/14-P.1, P.2, P.3 and Inf.1)
8. توقعات الأعضاء فيما تبذله من جهود لدعم المنظمة
9. حشد الموارد، بما في ذلك التمويل الطوعي (EX/277/9-R.1)
- 10 ما يستجد من أعمال





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

277th (extraordinary) session of the Executive Committee

Geneva, 3 and 4 February 2018

Executive Committee

EX/277/A.1.rev.2
24 January 2018

277th (extraordinary) session of the Executive Committee

(Geneva, 3-4 February 2018)

Provisional annotated agenda

1. **Introduction of new members**
2. **Adoption of the agenda**
3. **Approval of the summary records of the 276th session held in St. Petersburg, Russian Federation, on 12, 13 and 17 October 2017 (EX/276/SR)**
4. **Overview of the IPU presented by the Secretary General *IPU Strategy for 2017-2021: implementation; challenges and opportunities; and achieving universal membership* (EX/277/4-P.1)**
5. **External perspective of the Organization presented by Alan Stoga (Corporate consultant, President of Zemi Communications), Patrick Noack (Executive Director) and Maddalena Campioni (Chair of the Board of Directors), The Global Future**
6. **IPU President's vision for the Organization**
7. **Amendments to the Statutes and Rules (CL/202/14-P.1, P.2, P.3 and Inf.1)**
8. **Expectations of Members in their efforts to support the Organization**
9. **Mobilization of resources, including voluntary funding (EX/277/9-R.1)**
10. **Other business**

E